

Covers 320 m²
(3,450 sq.ft.)
Couvre 320 m²
(3,450 pi.ca.)

Net Weight
Poids Net

8 kg
17.65 lbs



ULTRA VERT
Engrais à Gazon 18-6-12 + Fer

ULTRA GREEN

Lawn Food 18-6-12 + Iron

A high analysis premium lawn food formulated with sulphur coated urea and 1.5% iron to produce luxurious, hard-wearing turf. The sulphur coated urea is a controlled source of nitrogen that breaks down gradually over a 2 to 3 month period, resulting in a thick, green lawn over a longer period of time. Other sources of nitrogen work more quickly for a burst of green colour and good growth. The addition of 1.5% iron aids the plants' chlorophyll making ability, producing a lush, deep green colour.

Guaranteed Minimum Analysis:

Total Nitrogen (N):..... 18%
9% N of total Nitrogen is derived from Sulphur Coated Urea, a source of slow release Nitrogen.
Available Phosphoric Acid (P₂O₅):6%
Soluble Potash (K₂O):..... 12%
Sulphur (S):..... 12%
Iron (Fe) (actual):..... 1.5%

Directions for Use:

1. Apply when lawn is dry.
2. Spread evenly at a rate of 2.5 kg per 100 m² (5 lbs per 1,000 sq.ft., or 0.5 lbs per 100 sq.ft.). Apply using a rotary spreader.
3. Water in well.
4. Apply in early spring and again in summer for best results.

Precautions:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Harmful if swallowed. Avoid contact with eyes, skin and clothing. Avoid breathing dust. Store in its original container tightly closed and away from children and pets.

First Aid:

IF SWALLOWED: Get medical attention or contact poison control center. IF IN EYES: Immediately flush eye(s) with lukewarm, gently running water for at least 20 minutes while holding the eyelid(s) open. If irritation persists, obtain medical advice. IF ON SKIN: Wash with soap and water.

Do not use on cement products such as sidewalks, patios, stucco, etc. May also stain marble, sandstone, limestone, and related products.

Notice: Seller's guarantee shall be limited to the terms of this label and subject hereto. The buyer assumes any risk to persons or property arising out of the use or handling and accepts the product on these conditions.

Cette engrais pour pelouses à haute teneur en éléments nutritifs est un engrais de qualité supérieure contenant de l'urée enrobée de soufre et 1.5% de fer pour donner une belle pelouse vigoureuse. L'urée enrobée de soufre est une source contrôlée d'azote qui se dégage progressivement pendant 2 à 3 mois ce qui garde la pelouse épaisse et verdoyante plus longtemps. D'autres sources d'azote agissent plus rapidement sur la couleur et la croissance. L'addition de 1.5% de fer augmente la capacité pour produire de la chlorophylle chez la plante produisant en beau vert riche et foncé.

Analyse minimale garantie :

Azote total (N):..... 18%
9% azote total provient d'urée enrobée de soufre, une source d'azote à dégagement lent.
Acide phosphorique assimilable (P₂O₅):6%
Potasse soluble (K₂O): 12%
Soufre (S): 12%
Fer (Fe) (conc. réelle): 1.5%

Mode d'emploi :

1. Appliquer quand la pelouse est sèche.
2. Épandre uniformément à raison de 2.5 kg par 100 m² (5 lbs par 100 pi.ca ou 0.5 lbs par 100 pi.ca) à l'aide d'un épandeur rotatif.
3. Bien arroser.
4. Appliquer au début du printemps et encore une fois en été pour obtenir les meilleurs résultats.

Précautions :

TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS. Nocif en cas d'ingestion. Éviter le contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Éviter de respirer la poussière. Conserver dans son emballage d'origine bien fermé et loin des enfants et des animaux.

Premiers soins:

En cas d'ingestion : Consulter un médecin ou contacter le centre antipoison. SI DANS LES YEUX : Rincer immédiatement l'oeil(s) avec de l'eau courante tiède pendant au moins 20 minutes tout en maintenant la paupière (s) ouverte. Si l'irritation persiste, obtenir des conseils médicaux. SI SUR LA PEAU : Laver avec de l'eau et du savon.

Ne pas utiliser sur les produits en ciment tels que trottoirs, patios, plâtre, etc. Tachera aussi le marbre, le grès, le calcaire et tous les produits de lien connexe.

Avis: La garantie des vendeurs se limite aux termes de cette étiquette et sous réserve du présent règlement : l'acheteur assume les risques corporels ou matériels découlant de l'utilisation ou de la manipulation et accepte le produit à ces conditions.



Product of Canada
Produit du Canada

TerraLink

TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Rd,
Abbotsford BC V2S 7M1